



Sveriges läkarförbund Student

Linköping

Styrelsemöte Datum 3 april 2019

Närvarande: Matilda, Clara, Lisa, Klara, Jonatan. Melina och Johanna anslöt under punkt 7.

1. Mötets öppnande.
2. Val av ordförande och sekreterare - Lisa tillika Clara väljs.
3. Val av justeringspersoner tillika ”tidspolis” under mötet - Matilda och Klara väljs.
4. Godkännande av föredragningslistan – godkännes.
5. Godkännande av förgående mötesprotokoll – 190316 och 190220 godkännes.
6. Adjungeringar – inga aktuella.

Rapporter

7. Ansvarsområden och ”hur är läget-koll”
 - a. Ekonomi – ej närvarande inget att rapportera.
 - b. Kommunikation – Melina har gjort presentationer av styrelsen. Försöker dela saker som är aktuella på vår facebook och instagram.
 - c. Rekrytering & Event - ej närvarande.
 - d. Utbildning - Klara vart på utbildningsutskottetsmöte, där skrevs ett brev och tackade angående att föreläsarna skickade ut sina powerpoints innan sina föreläsningar, och förklarade varför vi studenter blir glada av få dem tidigare.
 - e. Namnskyltar och utmärkelser – Jonatan meddelar att Andreas Rosseu-priset har fortfarande inte tillkännagivits vem som fått det, Jonatan har kontakt med MF angående detta. Namnskyltarna kommer för första gången till de decentraliserade orterna vid denna beställning.
 - f. Ledamöter – Matilda har kartlagt scheman åt FS, klinikerna som fått frågan är nyfikna och undrar mycket vad vi tycker. Ide om att kartlägga hur K6 scheman ser ut på klinikerna, Matilda ska titta på det.
Johanna har fått tillgång till hemsidan och börjat förstå hur den fungerar. Lyckades göra ett formulär till t9-info.
 - g. Presidiet – Lisa har vart på ordförandenätverk och jobbar på en debattartikel runt underläkarlöner. Vi får inte använda gmail på sharepoint.
Clara har ordnat med t9-info.
8. Förbundsstyrelsen (FS) – ej närvarande.
9. Sveriges Yngres Läkares Förening (SYLF) – ej närvarande.
10. Östergötlands Läkarförening (ÖLF) – Klara möte tidigare i veckan. Diskussion kring löner, Klara ska ingå i en grupp som utreder UL-lönerna.

Beslutsärenden

11. Arbetsgrupp UL-vik – förslag på att bilda en arbetsgrupp som ska kontakta arbetsgivare och önska att arbetsplatserna utlyser underläkarvikariat. Beslut att skapa en arbetsgrupp Klara, Matilda och Lisa vill ingå i denna. Fler är välkomna.

12. Rekryteringsutbildning – det passar inte för någon att åka det datumet tyvärr.
13. Terminsinfo – ansvar, pris – K1, K5, T11. Jonathan tar ansvar för K5. Lisa tar ansvar för K1. Johanna tar ansvar för T11. Beslut att lotta ut ett stetoskop till K1. Beslut att ha en kahoot och de två bästa pennlamporna går till K5. De andra terminerna vi har inför för denna får mackor.
14. Ändra rutin namnskyltar – betala först, beställa sen? – Beslut att ändra rutin för namnskyltsbeställningen. Nu ska vi betala först och sedan läggs beställningen. Förslag att detta implementeras efter sommaren.
15. Attesträtt – finns två system ett för utlägg och ett för fakturor. Vi centraliseringen kommer attestering ske av våra utlägg. Beslut att Emelie, Clara och Lisa ska ha attesträtt.
16. Nya mailadresser, sharepoint – förslag att alla i styrelsen ska få egna SLF-mailadresser. Detta kommer kosta 40 kr/mån per mailadress. Genom att alla skaffar slf-mail så kan man få tillgång till brevlådor vi skapar. Beslut att alla i styrelsen får en slf-mail. Beslut om att skapa dessa brevlådor med och nämnda personer ska ha tillgång: Ordförande – Lisa, Infomail – Clara, Melina, Namnskyltar – Jonathan, kassör – Emelie, AT-mässa – beslut senare vem som ska vara ansluten och valberedning – beslut senare vem som ska ha tillgång. Beslut att sammanställa AT-mässans mail så att den sedan kan rensas, Matilda ordnar detta. Lisa kollar upp valberedningens mail och eventuellt testamente.
17. Val av suppleant till ÖLF – beslut av att välja Clara till suppleant.

Diskussionspunkter

18. Facklig grundkurs – ett glatt gäng var där. De fick bland annat lära sig mer om bastjänstgöring, 6-åriga läkarprogrammet och hur man skriver motioner. De fick även delta i föreläsning om facket och hur man ger bra feedback. Vi ska kolla med FS om de kan göra en skrivning om nya läkarprogrammet och BT så att vi kan lägga upp det på vår hemsida.
19. Info från ordförande-/ kassörnätverk – 2029 ska all AT vara utfasad och BT införd. Handledarpriset ska nomineras till sista maj. FS kartlägger schemaläggning på olika studieorter, det ska sedan skapas en rapport kring schemaläggning och ohälsa hos läkarstudenter. I år är det dags för preklin-enkät. Klara hör av sig Staffan angående ersättning vid pendling.
20. Debattartikel UL-löner – FS vill att vi ska skriva en debattartikel om underläkarlöner. Lisa jobbar på detta, resten av arbetsgruppen för ul-vik hjälper till med debattartikeln.
20. Decentraliseringen – enkäter – vi har tidigare gjort enkäter för elever som ska decentraliseras. Klara funderar på att göra enkäter till de som har decentraliserats, samt de studenter som går dubbelt med de som decentraliserats på VFU.
21. Påverkanstorg – tema decentralisering, bastjänstgöring och nya läkarprogrammet på påverkanstorget i maj. Eventuellt ha en kaffefredag i april med tema underläkarlöner.
22. Stories- det här gjorde facket för mig – Melina ska kolla på om vi ska göra stories. Om
23. Pikéer, storlekar – vi provar vilka storlekar vi ska ha och Lisa sammanställer sedan och beställer piketer som saknas.
24. Visselblåsarna föreläsning – Klara beställer mackor.
25. Valberedning – vi saknar valberedning. Fundera lite på om du har några idéer.

Återkoppling

26. AT-mässan, Norra entrén – Lisa ska gå och prata med dem angående att låna norra entrén.
27. Artikeln i läkartidningen – Lisa mailade läkartidningen angående rättningen, blev rättat på nätet men det var försent för tryckta Läkartidningen.
28. Uppgift som justerare – vi ska ta bort känslig information, skriva dit justerarens namn sedan maila en pdf till Johanna.

Övrigt

29. Övriga frågor

30. Nästa sociala händelse – T9 info 4/4 och Visselblåsarna 12/4.
31. Nästa möte – starttid?
32. Utvärdering av mötet
33. Mötet avslutas